
Statutární město Brno, Městská část Brno-Líšeň

Kontrolní výbor Zastupitelstva MČ Brno-Líšeň 

Zápis zjednání

Čas jednání: středa 13. listopadu 2024 v 18:00

Místo jednání: zasedací místnost Rady, radnice, Jírova 2, Brno-Líšeň

Přítomni: JUDr. PhDr. Martin Příborský -  předseda výboru
Ing. Libuše Axmannová 
Monika Hrachovinová 
Matěj Chrněla 
Mgr. Tereza Karafiátová 
Ing. Vlastislav Kolečkář 
Bc. Alena Pokorná 
Jakub Sklenák
Mgr. Ing. Eliška Vondráčková 
Bc. Jaroslava Vorálová

Omluveni: Jozef Sedláček

Předseda zahájil jednání konstatováním, že je přítomno 10 z 11 členů Kontrolního výboru 
(dále jen „výbor"), a výbor je tedy usnášeníschopný.

1. Schválení programu

Přítomní členové jednomyslně schválili program jednání, tak jak byl navržen v pozvánce:

1. Schválení programu
2. Kontrola usnesení
3. Průběh kontrol
4. Podněty občanů
5. Různé

Usnesení: „Kontrolní výbor schvaluje program jednání."

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel

2. Kontrola usnesení

J. Sklenák informoval výbor o způsobu kontrol usnesení Rady městské části (MČ) a 
Zastupitelstva MČ na Úřadě MČ. Kontrolovat by se měla všechna dlouhodobě nesplněná
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usnesení a dále reprezentativní vzorek usnesení splněných. První kontrola bude provedena 
po Novém roce.

3. Průběh kontrol

Výbor diskutoval průběh kontroly soudních sporů. Výbor prostřednictvím předsedy požádal 
tajemnici o informace a dokumenty MČ k soudním sporům. Nebyly však poskytnuty žádné 
smlouvy s advokáty, ani dokumenty obsahující instrukce pro vedení těchto sporů. Podle 
vyjádření tajemnice ve všech sporech zastupovali MČ úředníci Úřadu MČ, pouze v jednom 
případě advokátní kancelář na základě objednávky. Členové výboru diskutovali, že podle 
zákona o obcích, respektive jeho výkladu od Ministerstva vnitra, je orgánem, který rozhoduje 
za samosprávu v těchto záležitostech rada obce. Bylo by tedy vhodné vyžádat si usnesení 
Rady MČ, která se sporů týkají. Protože nebyl přítomen jeden ze členů kontrolního týmu, 
výbor odročil další diskusi na příští jednání.

J. Vorálová informovala o průběhu kontroly možného zneužívání znaku MČ a představila 
první návrh kontrolní zprávy. Členové diskutovali o obsahu zprávy a některých dalších 
dokumentech, které zpráva neobsahovala, např. dopisech ve věci námitek k územnímu 
plánu, recesistických novinách distribuovaných při líšeňských ostatcích (tzv. líšeňské koniny) 
apod. Těmito dokumenty by se zpráva měla také zabývat.

Členové výboru také probírali náměty pro další kontroly. M. Chrněla navrhl kontrolu 
docházky orgánů MČ. J. Vorálová navrhla problematiku veřejných zakázek. M. Hrachovinová 
navrhla kontrolu dotací ve vztahy k dokládání plnění některých podmínek, např. počet dětí 
z Líšně. Předseda vyzval členy výboru, aby se nad těmito a možnými dalšími návrhy zamysleli 
s tím, že definitivní seznam včetně kontrolních týmů výbor projedná na příštím jednání.

4. Podněty občanů

Kontrolní výbor v mezidobí neobdržel žádné podněty občanů.

5. Různé

Předseda výboru ukončil jednání v 18:50. Příští jednání je naplánováno na středu 4. 12.
v 18:00.

Zapsal JUDr. PhDr. Martin Příborský

Předseda Kontrolního výboru
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